

Federal Court



Cour fédérale

JUDICIAL APPOINTMENT

OTTAWA, Ontario, October 28, 2024 – The Honourable Arif Virani, Minister of Justice and Attorney General of Canada, today announced the following appointment:

Love Saint-Fleur, Commissioner for the Refugee Appeal Division at the Immigration and Refugee Board of Canada in Montréal, is appointed a Judge of the Federal Court. Justice Saint-Fleur fills the new position authorized under the *Budget Implementation Act, 2018*, No. 1.

[Department of Justice \(Canada\) News Release](#)

Cour fédérale



Federal Court

NOMINATION À LA MAGISTRATURE

Ottawa (Ontario), le 28 octobre 2024 – L'honorable Arif Virani, ministre de la Justice et procureur général du Canada, a annoncé aujourd'hui la nomination suivante :

Love Saint-Fleur, commissaire de la Section d'appel des réfugiés à la Commission de l'immigration et du statut de réfugié du Canada à Montréal, est nommée juge de la Cour fédérale. La juge Saint-Fleur occupe le nouveau poste créé autorisé en vertu de la *Loi no^o 1 d'exécution du budget de 2018*.

[Communiqué de presse du Ministère de la Justice \(Canada\)](#)